
 

 
 

 
   

I nedenstående fremgår et resumé af alle høringssvar til forslaget om 

ændring af skoledistrikter vedr. skolerne: Rådmandsgade Skole, Nørre 

Fælled Skole, Guldberg Skole, Brønshøj Skole, Bellahøj Skole, 

Nordøstamager Skole, Lergravsparken Skole, Amagerbro Skole samt 

Kirkebjerg Skole. De fulde høringssvar kan læses i et selvstændigt bilag 
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Til Børne- og Ungdomsudvalget 

Nr.  Afsender  Resumé af høringssvar Omhandlende  

1 Martin F. Nilsson Borgeren mener, at indstillingen er mangelfuld og 

misvisende. Borgeren ser store problemer ved, at 

roden flyttes til Bellahøj Skole, ligesom borgeren 

mener, at der var problemer ved sidste 

fremsætning af forslaget, som der ikke tages højde 

for i indstillingen. Borgeren mener ikke, at der er 

hold i de socioøkonomiske beregninger, og 

påpeger, at vedkommende forventer en reduktion i 

den socioøkonomiske faktor for begge skoler. 

Borgeren påpeger, at der ikke er fremlagt en plan 

for forbedringer, i form af pædagogiske tiltag eller 

ressourcer til forbedring af skolens stand.  

Borgeren er imod at rode 277 flyttes fra Brønshøj 

Skole til Bellahøj Skole. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

2 Thomas Ramsgaard Borgeren mener, at forslaget fører til, at børn i 

fremtiden skal krydse en usikker skolevej (krydset 

Højstrupvej/Slotherrensvej). Borgeren mener, at 

forslaget vil forringe børnenes tilknytning til 

Brønshøj, da de flyttes til en skole i Vanløse. Dette 

kan påvirke tilknytningen til det lokale foreningsliv 

og børnenes psykiske og fysiske trivsel. 

Borgeren ser, at forslaget vil føre til øget pres på en 

privatskole i området, da borgeren forventer, at 

flere vil søge mod privatskoler. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole  

3 Sigrid Walther Knudsen, 

forælder 

Forælderen forventer, at hvis forslaget vedtages, så 

vil flere børn søge mod private tilbud i området.  

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

4 Helene  Borgeren bakker op om forslaget, og ser det som 

en god løsning at ændre skoledistriktet, så flere 

ressourcestærke elever tilknyttes Bellahøj Skole. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 
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5 Nina  Borgeren er tilhænger af den foreslåede 

distriktsændring. 

Det er ikke angivet, hvilke 

skoler høringssvaret 

omhandler. 

6 Eva  Borgeren bakker ikke op om den foreslåede 

ændring, men er enig i, at der bør ske ændringer. 

Borgeren foreslår, at der udarbejdes en mere 

omfattende plan for skoledistrikterne eller 

eventuelle skolesammenlægninger.   

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

7 Kristian  Borgeren er ikke tilhænger af den foreslåede 

distriktsændring. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole.  

8 Sebastian Horst, 

forperson for 

skolebestyrelsen, 

Lergravsparkens Skole 

Skolebestyrelsen er positiv overfor forslaget. Det 

påpeges, at de to roder tidligere hørte til 

Lergravsparkens Skole, og at det derfor vil være 

naturligt for skolen at modtage børn fra roderne.  

Bestyrelsen påpeger, at skolevejen mellem 

Østrigsgade og Strandlodsvejen ikke er sikker, og 

at distriktsændringer ikke ændrer dette. Dette 

håber bestyrelsen kan forbedres. 

Fra Nordøstamager Skole til 

Lergravsparkens Skole  

9 Andreas Nielsen Borgeren mener ikke, at de to løsninger der 

foreslås af forvaltningen er hensigtsmæssige. 

Borgeren har fire årsager til, at løsningerne ikke er 

hensigtsmæssige: 

- De foreslåede distriktsændringer lever 

ikke op til principperne for mindste 

indgriben og kapacitetsbehov 

- Brønshøj Skole vil kun overskride sin 

fastsatte kapacitet ved næste års 

skoleindskrivning 

- Distriktsændringen indebærer en mere 

usikker skolevej, end der er i den 

nuværende rode 

- Rode 256 vil ikke have samme positive 

indvirkning på skolernes socioøkonomi 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

10 Mads Tarp samt 17 øvrige 

forældre i rode 277 med 

skolestart i 2025/2026 

Forældrene ønsker, at forslaget om 

distriktsændringen for rode 277 frafalder. Det 

påpeges, at ændringen også frafaldt i 2022. 

Forældrene beskriver, at forslaget vil betyde, at 

deres børn ikke kan gå i skole med kvarterets øvrige 

børn, hvilket kan påvirke børnenes sociale 

relationer. Samtidig anføres, at ændringen i 

skolernes socioøkonomi ikke vil være så stor, som 

forventet – bl.a. da forældrene vil søge mod private 

tilbud. Forældrene opfordrer til, at politikerne 

finder andre løsninger end distriktsændringer fra 

år-til-år. 

Forældrene har vedlagt høringssvaret fra 2022 til 

slut. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

11 Bispebjerg Lokaludvalg Udvalget ser positivt på distriktsændringerne, da 

det vil betyde, at kommende børn ikke skal krydse 

Frederikssundsvej for at komme i skole. 

Fra Bellahøj Skole til Utterslev 

Skole  
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12 Jeppe  Parret er flyttet til Brønshøj og er glad for området, 

men havde bosat sig andetsteds, hvis de vidste, 

der ville ske ændringer i skoledistrikterne. 

Forældrene påpeger, at det at flytte 12 elever fra 

Brønshøj til Bellahøj Skole ikke vil skabe en reel 

ændring i skolernes socioøkonomi, ligesom 

ressourcestærke familier har midler til at tilvælge et 

privat tilbud, hvis distriktsændringerne vedtages.  

Forældrene opfordrer til at finde en anden løsning, 

der er mere langsigtet end det fremsatte forslag. 

Borgeren har vedhæftet to tabeller, der 

underbygger borgerens pointe om, at 

socioøkonomien ikke vil ændres som forvaltningen 

forudser. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

13 Line og Jacob Willemoes 

Poulsby 

Forældrene ønsker, at forslaget ikke bliver en 

realitet. Forældrene mener ikke, at løsningen på 

problematikken er at flytte en rode til Bellahøj 

Skole. Forældrene beskriver, at flere vil vælge en 

privat skole, hvis forslaget vedtages.  

Forældrene opfordrer til, at der findes en mere 

langsigtet løsning, så færre vælger Bellahøj Skole 

fra i fremtiden. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

14 Laura Kelstrup Ud fra princippet om sikker skolevej er forælderen 

tilhænger af, at roden flyttes til Utterslev Skole. 

Fra Bellahøj Skole til Utterslev 

Skole 

15 Rie Teglberg Jensen Forælderen ønsker, at forslaget fra Brønshøj Skole 

til Kirkebjerg/Bellahøj Skole frafalder. 

Forælderen påpeger, at deres hverdag ikke vil 

hænge sammen, hvis forslaget bliver en realitet. 

Familien er flyttet tæt på Brønshøj Skole grundet et 

ønske om, at familiens børn skal gå her. 

Forælderen mener, at der skal findes en 

længerevarende løsning end blot at flytte roden, 

ligesom det foreslås at hæve niveauet på Bellahøj 

Skole.  

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg/Bellahøj Skole 

16 Jes Wengel Joensen,  Forælderen mener, at det er en kortsigtet løsning 

at flytte roden fra Brønshøj Skole til Bellahøj Skole. 

Forælderen mener, at de ressourcestærke forældre 

vil flytte deres børn til andre tilbud. Forælderen 

ønsker en langsigtet og gennemtænkt løsning. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

17 Henriette  Borgeren støtter, at man rykker distriktet, da 

Brønshøj Skole allerede er udnyttet over maksimal 

kapacitet. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

18 Rosa Siri Lund Borgeren er imod, at roden flyttes til Bellahøj Skole. 

Borgeren mener, at det vil ødelægge fællesskabet 

og trygheden for børnenes fremtid. Det foreslås, at 

der i stedet indføres udvekslinger eller andre tiltag 

mellem områdets socialt udsatte, så alle tager del i 

problematikken. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  
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Borgeren føler sig utrygge i at politikerne kan 

træffe en beslutning som denne, der har store 

konsekvenser for hverdagslivet.  

19 Thomas Korgaard Jensen Borgeren mangler en forklaring på, hvorfor det 

netop er rode 277, der foreslås flyttet til Bellahøj 

Skole. Borgeren mener, at det med flytningen 

bliver sværere at skabe et fællesskab i lokalområdet 

– specielt da roden ligger geografisk tæt på 

Brønshøj Skole. Borgeren håber, at forslaget 

frafalder, og at der findes en anden løsning. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

20 Jakob Steen Med ændringen vil børn skulle krydse en utryg vej, 

og børnene vil have længere i skole. Det beskrives, 

at børnene har stærk tilknytning til Brønshøj Skole, 

og at en ændring af distriktet vil ændre dette. 

Borgeren opfordrer til, at der findes en anden 

løsning.  

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole  

21 Rebecca  Borgeren er uforstående overfor forslaget, og 

håber at der kan findes en anden løsning. 

Borgeren italesætter, at børnene i området vil få 

længere i skole og skulle krydse en trafikeret vej for 

at komme i skole. Samtidig har det stor betydning 

for børnenes netværk i området, hvis distriktet 

ændres. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole 

22 Signe Bjerregaard Aaen Forældrene støtter forslaget om ændring af 

distriktet. Forældrene beskriver, at der er et 

velfungerende samarbejde med Kirkebjerg Skole 

og at der er et velfungerende lyskryds ved en 

trafikeret skolevej. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole 

23 Emil Nortvig Borgeren støtter forslaget om at ændre distriktet, 

da Brønshøj Skole er overbelagt mens Bellahøj 

Skole har ledig kapacitet. Borgeren ønsker at sikre 

skoleveje prioriteres. Forslaget muliggør en 

bredere elevsammensætning på begge skoler, 

hvilket borgeren ønsker. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

24 Frederikke Ravn Borgeren støtter ikke op om forslaget og ønsker at 

der fremlægges nye forslag. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

25 Caroline Lillelund, pva. 

Skolebestyrelsen for 

Rådmandsgades Skole 

Pga. udsigt til faldende børnetal forventer 

Rådmandsgades Skole, at skolen for fremtiden vil 

blive tresporet. Skolen foretrækker dog at oprette 

fem børnehaveklasse, der med tiden kan blive til 

fire. 

Skolebestyrelsen nævner, at det vil skabe utryghed 

at flytte børn til Guldberg Skole - bl.a. grundet 

usikre skoleveje samt tilknytning til områdets 

fritidsklubber. 

Skolebestyrelsen appellerer til, at ændringerne 

ang. Rådmandsgades Skole ikke gennemføres, 

men at hvis der skal gennemføres et forslag 

omhandlende skolen, så skal det alene være 

Fra Rådmandsgades Skole til 

Nørre Fælled Skole, fra 

Rådmandsgades Skole til 

Guldberg Skole 
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forslaget om flytning af rode 159 til Nørre Fælled 

Skole. 

26 Christian Frank Forælderen er imod ændringen. Dette begrundes 

med, at flytningen skaber usikre skoleveje for 

børnene og at det skaber udfordringer med 

børnenes lokale tilhørsforhold til Brønshøj. 

Forælderen mener, at forslaget ikke harmonerer 

med BUU’s principper om kontinuitet og 

transparens.  

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole 

27 Linda Simonsen og Rune 

Thomsen 

Borgerne opfordrer på det kraftigste til at rode 277 

ikke flyttes til Bellahøj Skole. Det nævnes, at en 

flytning vil få store konsekvenser for 

sammenholdet i roden, da børnene for fremtiden 

vil gå på forskellige skoler.  

Borgerne sætter spørgsmålstegn ved, om der er 

regnet korrekt ift. det forventede børnetal, da 

samme forslag blev forkastet i 2022. Borgerne 

påpeger, at det skaber utryghed og usikkerhed for 

borgerne i roden.  

Borgerne mener, at der bør findes andre løsninger 

på problemer om socioøkonomien i kommunen, 

da borgerne ikke ser, at 12 elever kan skabe den 

forandring, forvaltningen har beregnet. 

Afslutningsvist påpeger borgerne, at flytningen vil 

skabe en usikker skolevej (Frederikssundsvej) 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

28 Martin Sørensen samt 16 

andre borgere i rode 256 

Borgerne indstiller til at forslaget om flytning af 

rode 256 frafalder. 

Borgerne henviser til Venstres udtalelser ifm. den 

foreslåede distriktsændringen for to år siden. 

Borgerne skriver, at en flytning af rode 256 virker 

indgribende ift. at der er faldende børnetal i 

området, hvorfor flere institutioner foreslås lukket 

af forvaltningen. Samtidig er borgerne bekymrede 

for, at flytningen ikke er en holdbar løsning, hvorfor 

de frygter, at der om få år skal foretages endnu en 

ændring, hvilket strider imod princippet om 

kontinuitet.  

Borgerne frygter, at børnene i fremtiden skal 

krydse en usikker skolevej (Slotherrensvej). 

Borgerne skriver, at flytning af rode 256 ikke vil få 

store konsekvenser for socioøkonomien på 

skolerne, hvorfor en flytning virker unødvendig. 

Borgerne påpeger, at der er en stærk 

sammenhængskraft i lokalmiljøet, som vil blive 

udfordret, hvis forslaget vedtages.  

Afslutningsvist påpeger borgerne, at forslaget 

virker forhastet og at de vil søge private 

alternativer, hvis forslaget vedtages. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole 

29 Thomas Johansen Borgeren opfordrer til, at forslaget ikke vedtages. 

Borgeren oplever, at områdets børn opfattes som 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  
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tal i et excel-ark, og at der mangler garanti for, at 

beregningerne er korrekte. 

30 Uffe Rabe Krag Borgeren ser forslaget som problematisk af en 

række årsager, herunder: 

- At børnene vil opleve en usikker skolevej 

- At børnene bor tættere på Brønshøj Skole 

end Kirkebjerg Skole 

- Børnenes fritidsliv er centreret omkring 

Brønshøj Skole, hvorfor skoleskift vil 

forværre deres fritidsliv. 

Borgeren istemmer ovenstående høringssvar, der 

også er negativt stemt overfor flytning af roden. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole  

31 Melanie Ellegaard Borgeren er imod flytningen af roden, og mener 

ikke at det giver mening, at børn flyttes til en anden 

skole, der ligger længere væk fra deres bopæl. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole  

32 Josefine Britze og Marcus 

Mølbak Ingholt 

Borgerne mener ikke, at forslaget lever op til 

forvaltningens egne principper, og borgerne 

påpeger, at flere vil søge mod private tilbud, hvis 

forslaget om at rykke rode 277 til Bellahøj Skole 

vedtages.  

Borgerne mener ikke, at en flytning af roden er den 

korrekte løsning på de socioøkonomiske 

udfordringer i kommunen. Samtidig er borgerne 

bekymret for udsigten til en usikker skolevej, 

ligesom det vil have negative konsekvenser for 

børnenes lokale tilhørsforhold til Brønshøj. 

Borgerne stiller spørgsmålstegn ved, om 

forvaltningens datagrundlag er korrekt, siden 

samme forslag blev stillet for to år siden, hvor det 

blev anbefalet, at forslaget ikke blev vedtaget.  

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

33 Lars Bojsen-Møller Forælderen mener ikke, at det giver mening at 

flytte roden, da børnene vil få længere i skole. 

Forælderen kan se ideen i en flytning, hvis 

længden af skolevejen ville forblive nogenlunde 

den samme. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole 

34 Jannie Bruun Andersen, 

pva. Skolebestyrelsen v. 

Skolen på Amagerbro 

Skolebestyrelsen undrer sig over, at Skolen på 

Amagerbro ikke tilgodeses med de foreslåede 

distriktsændringer, da skolen er inde i en positiv 

udvikling og samtidig har ledig kapacitet. 

Skolebestyrelsen anerkender behovet for løbende 

at foretage distriktsændringer for at tilpasse sig 

befolkningssammensætningen samt kommunens 

principper. Bestyrelsen opfordrer til, at der i 

fremtiden tages hensyn til Skolen på Amagerbro, 

når der laves distriktsændringer. 

Fra Nordøstamager Skole til 

Lergravsparkens Skole 

35 Michael Mårtensen og 

Tine Højer 

Borgeren ønsker ikke, at roden flyttes til et nyt 

skoledistrikt. Borgeren ser det som meningsløst at 

flytte roden, så børnene for fremtiden skal krydse 

en stærkt befærdet vej til/fra skole. Borgeren 

påpeger, at det vil få negative konsekvenser for 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole  
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fællesaktiviteterne i lokalområdet, hvis børnene 

flyttes. Endelig påpeges, at borgeren mener, at 

ændringer i skoledistriktet vil få betydning for 

boligpriserne i området. 

36 Anders Stiggaard-Larsen Borgeren er modstander af forslaget af tre grunde: 

- Børnene vil få længere i skole og vil skulle 

krydse en stærkt trafikeret vej 

- Den demografiske udvikling vil afhjælpe 

problemet med manglende kapacitet på 

Brønshøj Skole 

- Der mangler pædagogiske og faglige 

tiltag, der kan bistå socioøkonomien i 

området. Flytning af roden er ikke nok 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

37 Bjarne Oppelstrup og 

Maria Bagger Grell, hhv. 

skoleleder og 

skolebestyrelsesforperson 

på Kirkebjerg Skole 

Skolebestyrelsen bakker op om, at roden flyttes til 

Kirkebjerg Skoles distrikt. Kirkebjerg Skole oplever 

faldende børnetal, hvorfor årgangene er faldet fra 

4 til 3 klasser pr. årgang. Skolen har altså plads og 

ledige lokaler til flere elever og klasser. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg SKole 

38 Peter Nøhr Christensen Borgeren støtter forslaget om at ændre distriktet, 

da Brønshøj Skole er overbelagt mens Bellahøj 

Skole har ledig kapacitet. Borgeren ønsker at sikre 

skoleveje prioriteres. Forslaget muliggør en 

bredere elevsammensætning på begge skoler, 

hvilket borgeren ønsker. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

39 Wickie Iversen Borgeren støtter forslaget om at ændre distriktet, 

da Brønshøj Skole er overbelagt mens Bellahøj 

Skole har ledig kapacitet. Borgeren ønsker at sikre 

skoleveje prioriteres. Forslaget muliggør en 

bredere elevsammensætning på begge skoler, 

hvilket borgeren ønsker. Borgeren håber, at 

politikerne har mod nok til at ændre skoledistriktet. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

40 Anders Melson 

Gregersen 

Borgeren beder om mulighed for at søge 

dispensation for børn, der skal starte i skole i 2025, 

og som bor i det eksisterende skoledistrikt. 

Borgeren ønsker dette, så børnene får mulighed 

for at starte i skole med deres børnehavevenner, 

hvilket kan lette skolestarten.  

Fra Rådmandsgades Skole til 

Nørre Fælled Skole/Guldberg 

Skole 

41 Marie Frank-Nielsen Borgeren er imod flytningen af roden og oplister 

en række årsager til, at roden ikke skal flyttes: 

- Børn vil i fremtiden skulle krydse en 

usikker skolevej 

- Mange børn vil bo markant tættere på 

Brønshøj Skole end Kirkebjerg Skole 

- Børnenes fritidsliv er centreret omkring 

Brønshøj og ikke Vanløse 

Borgeren istemmer de øvrige høringssvar, der 

også taler imod flytningen af roden. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole  

42 Brønshøj-Husum 

Lokaludvalg 

Lokaludvalget er generelt imod flytninger af roder, 

da det skaber utryghed for områdets borgere. 

Udvalget anmoder derfor om, at forvaltningen 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole, fra Bellahøj Skole til 

Utterslev Skole  
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regner mere på elevtallene, da udvalget oplever, at 

de er behæftet med usikkerhed. Samtidig 

opfordrer udvalget til, at der findes mere 

permanente løsninger og derved ikke 

distriktsændringer. 

Lokaludvalget støtter, at karréerne flyttes fra 

Bellahøj Skole til Utterslev Skole – bl.a. da det sikre 

en mere sikker skolevej.  

Lokaludvalget har været i kontakt med skolelederne 

på Bellahøj Skole og Brønshøj Skole, der begge 

udtrykker opbakning til forslaget om at flytte rode 

277 til Bellahøj Skole, da det vil forbedre 

socioøkonomien på Bellahøj Skole, ligesom der 

ikke er forhindringer rent trafikalt.  

Skolebestyrelsen på Bellahøj Skole er stærkt 

negative overfor forslaget om at flytte området fra 

Bellahøj Skole til Utterslev Skole, bl.a. da det vil 

skabe usikkerhed for børnefamilier, der allerede 

har et barn gående på Bellahøj Skole. Bestyrelsen 

udtrykker stor opbakning til at rode 277 flyttes til 

Bellahøj Skole, da det vil skabe en bedre 

elevsammensætning for skolen. Bestyrelsen 

nævner dog, at det ikke er ønskværdigt med et 

scenarie, hvor området flyttes til Utterslev Skole, 

mens rode 277 ikke flyttes. 

Afslutningsvist opsummeres kommentarer fra 

øvrige borgere – her udtrykkes holdninger, der 

både er for og imod de foreslåede 

distriktsændringer, ligesom vigtigheden af sikker 

skolevej understreges. 

43 Kamille Godrim 

Jakobsen, pva. 

Skolebestyrelsen v. 

Utterslev Skole 

Skolebestyrelsen ser positivt på, at roden flyttes. 

Med denne beslutning vil færre børn skulle krydse 

en trafikeret indfaldsvej, ligesom det vil få en 

positiv indvirkning på sammenhængskraften i 

kvarteret. 

Fra Bellahøj Skole til Utterslev 

Skole 

44 Henriette Borgeren er bekymret for at ændre distriktet med 

så kort varsel. Borgeren har bosat sig i området af 

hensyn til, at børnene skal kunne følges med 

kammerater i skole.  

Borgeren ser ikke incitament til at ændre 

skoledistriktet grundet befolkningsprognosen. 

Afslutningsvist fortæller borgeren, at 

vedkommende vil flytte fra kommunen, hvis 

ændringen bliver en realitet. 

Fra Nordøstamager Skole til 

Lergravsparken Skole 

45 Julie & Andreas Skak 

Ermler 

Borgerne finder forslaget uhensigtsmæssigt af tre 

grunde: 

- Børnene vil skulle krydse en stærkt 

trafikeret vej 

- Børnene vil fjernes fra de lokale 

fællesskaber 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole 
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- Hvis der er faldende børnetal i Brønshøj, 

virker forslaget ikke nødvendigt. 

Borgerne beskriver deres årsager med afsæt i 

deres egne erfaringer, da de har købt hus i 

Brønshøj for at sikre tæt forankring til lokalmiljøet 

samt sikre en sikker skolevej for deres børn. 

Borgerne undrer sig over forslaget om 

distriktsændringerne, da forvaltningen foreslår at 

foretage nedlukning af dagtilbud grundet faldende 

børnetal. 

46 Simon & Caroline Borgerne ønsker ikke, at forslaget vedtages. 

Borgerne beskriver, at det ikke er børnefamiliers 

ansvar at løse socioøkonomiske udfordringer i 

kommunen. Borgene beskriver, at forslaget om 

distriktsændringer fremstår som en 

skrivebordsløsning, da der flyttes 12 børn.  

Borgerne påpeger vigtigheden af at have sine børn 

gående i samme skole som de øvrige børn på 

vejen, og at forslaget kan bryde sociale relationer, 

der er oparbejdet gennem flere år. Der skrives, at 

den lokale sammenhængskraft vil mindskes. 

Borgerne mener, at det nuværende forslag skaber 

utryghed og ikke har den ønskede effekt på den 

manglende tilslutning til Bellahøj Skole.   

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

47 Kristina & Nichlas Larsen Borgerne ønsker ikke, at roden flyttes til et andet 

skoledistrikt. Dette begrundes med følgende: 

- At det vil være en længere og farligere 

skolevej. 

- At den demografiske udfordring kun 

vurderes at være midlertidig. 

- Det vil medføre værdiforringelse i 

ejendommene i roden. 

- Flytningen af 12 børn vil ikke forbedre 

Bellahøj Skoles socioøkonomi 

tilstrækkeligt. Denne effekt beskrives som 

mindre, end i forvaltningens forslag, da 

flere forældre ønsker at flytte deres børn 

til private tilbud.  

- Forældrene valgte bolig i rode 277 med 

forventning om tilknytning til Brønshøj 

Skole. 

Borgerne mener ikke, at ændring af distriktet er 

den rigtige løsning på problemet. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

48 Marianne Kjær, Brug 

Folkeskolen 

Brug Folkeskolen mener ikke, at de foreslåede 

ændringer på Nørrebro skal gennemføres. Brug 

Folkeskolen ser, at hvis der skal laves ændringer, så 

skal de omfatte flere skoler og uden at skabe 

utryghed i området. Samtidig bør ændringerne 

skabe mere lige forudsætninger for skolernes 

elevsammensætning.  

Fra Rådmandsgadesskole til 

Gudlberg Skole, fra 

Rådmandsgades Skole til 

Nørre Fælled Skole, fra 

Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole, fra Nordøstamager 

Skole til Lergravsparken Skole, 
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Brug Folkeskolen bakker op om at flytte rode 277 

fra Brønshøj Skole til Bellahøj Skole, bl.a. da det vil 

give en mere lige elevsammensætning på 

skolerne. 

 

Brug Folkeskolen skriver, at der på Amager, som på 

Nørrebro, bør laves distriktsændringer, der er 

retfærdige for skolernes elevsammensætning i 

bydelen, hvilket kræver en større rokade.  

Det pointeres, at Skolen på Amagerbro kunne 

tilgodeses i fremtiden, og skolen bør få gavn af, at 

Nordøstamager Skole ikke har kapacitet nok. 

Forslaget om at flytte to karréer fra Nordøstamager 

Skole til Lergravsparken Skole beskrives ikke som et 

forslag, der vil ændre markant ved 

elevsammensætningen på skolerne. Der skrives at 

det samtidig ville være oplagt at flytte en rode fra 

Lergravsparken Skole til Skolen på Amagerbro. 

 

Afslutningsvist skrives, at skolerne bør være mere 

solidariske med hinanden, således at skolerne 

løfter i flok. 

fra Lergravsparken Skole til 

Amagerbro Skole  

49 Emil Pedersen & Ingrid 

Soldal Eriksen 

Borgerne mener, at forslaget om ændring af 

skoledistriktet kommer med meget kort varsel, og 

parret ønsker ikke, at forslaget vedtages. Familien 

bor i kort afstand til Brønshøj Skole, og parrets søn 

skal starte i skole næste år, hvorfor det beskrives, at 

de ikke vil have nok tid til at forberede sig på 

ændringen.  

Det nævnes, at ændringen vil betyde, at børnene 

skal krydse en usikker skolevej. 

Det nævnes, at den demografiske udvikling er 

midlertidig, hvorfor ændringen ikke opfattes som 

nødvendig. Dette falder sammen med, at der 

foreslås lukning af dagtilbudskapacitet. Dette stiller 

parret sig undrende overfor. 

Det nævnes, at den socioøkonomiske ændring ikke 

vil være særlig stor, hvorfor ændringen fremstår 

unødvendig. Parret beskriver, at flere, inklusiv 

parret selv, vil overveje private tilbud fremfor 

Bellahøj Skole.  

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole 

50 Anja Ravn Schmidt 

Joensen, 

Skolebestyrelsen Bellahøj 

Skole 

Skolebestyrelsen støtter forslaget om at lade rode 

277 indgå i Bellahøj Skoles skoledistrikt. Roden har 

tidligere indgået i skoledistriktet, hvorfor 

bestyrelsen finder det naturligt, at det igen hører til 

Bellahøj Skole. Da forslaget blev fremlagt sidst 

indgik Bellahøj Skole i god og konstruktiv dialog 

med rodens forældre, hvilket der var positive 

erfaringer med.  Bestyrelsen skriver, at en flytning 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole samt fra Bellahøj Skole til 

Utterslev Skole 
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af rode 277 vil skabe: mere blandede skoler, sikrere 

skolevej, bedre udnyttelse af kapacitet samt mere 

samarbejde blandt institutionerne i området. 

Skolebestyrelsen er derimod ærgerlige over 

forslaget om at lade karréer overgå til Utterslev 

Skole. Bellahøj Skole er udfordret på sit elevtal, og 

mener det er ærgerligt, hvis skolens 

optagegrundlag bliver mindre. 

Samtidig er bestyrelsen bekymrede over den 

manglende sikre skolevej ved Hareskovvej, som en 

ændring af distriktet ikke vil løse. Bestyrelsen finder 

det under al kritik, at dette ikke er løst, da det blev 

lovet tidligere ifm. distriktsændringen. 

Afslutningsvist opfordrer bestyrelsen til dialog, da 

bestyrelsen ønsker at løse de udfordringer, som 

Bellahøj Skole står overfor. Bestyrelsen mener, at 

det kun kan ske, hvis Borgerrepræsentationen 

træffer de fornødne beslutninger, ligesom der skal 

skabes ro om skolerne i området. 

51 Hemle Borgeren mener ikke, at forvaltningen overholder 

de korrekte grundsætninger ved at fremsætte 

forslaget til distriktsændringerne. Dette forklares 

med, at Brønshøj Skole ikke har optaget mere end 

de 4 forventede børnehaveklasser, samt at der ikke 

tages højde for den forventede 

kapacitetsudfordring i de kommende år i 

høringsmaterialet. Borgeren beskriver, at det 

tenderer til magtfordrejning, når der forventes 

faldende børnetal i de kommende år. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

52 Dan Skou Hansen, pva. 

grundejerforeningen 

Quinto 

Borgerne opfordrer til at rode 256 ikke flyttes til 

Kirkebjerg Skole. Bekymringerne bunder i, at en 

ændring af skoledistriktet vil betyde, at børn skal 

krydse en usikker skolevej (Slotherrensvej), at 

børnene har tilknytningsforhold til fritidslivet i 

Brønshøj, at beboere i grundejerforeningen har 

tilrettelagt liv efter en forventning om at tilhøre 

Brønshøj Skole samt at der er et stærkt, lokalt 

fællesskab i Brønshøj, der ikke kan flyttes til 

Vanløse. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole 

53 Sune Stoltborg Vuorela Borgeren bakker op om at tilbageføre karreerne til 

Utterslev Skole, så eleverne ikke skal krydse 

Hareskovvej.  

Borgeren ser det som bedre, at beboere i rode 277 

ikke længere skal krydse Brønshøjvej, end at rode 

256 skal krydse Slotsherresvej. Borgeren skriver, at 

rode 256 fortsat bør tilhøre Brønshøj Skole. 

Fra Bellahøj Skole til Utterslev 

Skole samt fra Brønshøj Skole 

til Bellahøj Skole & Kirkebjerg 

Skole 

54 Adam Kromann Borgeren støtter ikke forslaget om at ændre 

skoledistriktet.  

Borgeren skriver, at forslaget skaber utryghed og 

strider mod forvaltningens egne principper, da et 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 
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lignende forslag blev fremlagt for to år siden, hvor 

forvaltningen ikke anbefalede at gennemføre 

ændringen. Borgeren sætter spørgsmålstegn ved, 

hvorvidt de værktøjer, der blev brugt til at løse 

udfordringen sidste gang, ikke også kan bruges 

denne gang. Borgeren påpeger, at det fremstår 

paradoksalt, at skoledistriktet foreslås ændret, når 

der er faldende børnetal i området. 

Borgeren mener, at forslaget kommer med kort 

varsel, da børn i området allerede har tilknytning til 

elever på Brønshøj Skole, ligesom det vil skabe 

manglende sammenhængskraft for kvarterets børn 

i fremtiden. 

Borgeren mener ikke, at forslaget løser de 

socioøkonomiske udfordringer på Bellahøj Skole, 

og borgeren opfordrer til, at der findes en anden 

løsning. 

55 Per Kæmpe & Stine 

Skouby Asnæs 

Forældrene bakker op om indstillingen. Dette 

begrundes med afsæt i følgende årsager: 

- Roden er tættere på Bellahøj Skole end 

Brønshøj Skole, hvilket også giver mening 

ift. sikre skolveje 

- 12 nye elever vil gøre en stor forskel for en 

skole med faldende elevtal 

Forældrene ønsker, at der på sigt er to sidestillede 

skoler i Brønshøj, men der er risiko for det 

modsatte, hvis forslaget ikke vedtages. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

56 Louise Kastrup & Tobias 

Bühring 

Forældrene hæfter sig ved løftet om en sikker 

skolevej ved Hareskovvej, som forældrene ikke 

mener er etableret siden distriktsændringerne blev 

vedtaget for fire år siden. 

Forældrene ser det som meningsløst at tilbagerulle 

distriktsændringen, da det har stor betydning for 

de børn, der er startet på Bellahøj Skole.  

Fra Bellahøj Skole til Utterslev 

Skole 

57 Theis Borgeren er modstander af at rode 277 flyttes fra 

Brønshøj Skole til Bellahøj Skole. Borgeren mener 

ikke, at 12 børn vil flyttes til Bellahøj Skole, da 

borgeren mener, at forslaget er beregnet pba. 

forkert data.  

Borgeren mener, at forslaget skaber utryghed, da 

børn i området er forberedt på at skulle starte på 

Brønshøj Skole, mens dette nu ændres. Samtidig 

bor borgeren tæt på Brønshøj Skole, så 

vedkommendes børn vil dermed få længere til 

skole med distriktsændringen. Derudover mener 

borgeren, at ændring af skoledistriktet er en 

kortsigtet løsning, mens borgeren også mener, at 

det skaber mistillid til forvaltningen, at forslaget 

fremsættes, når det blev forkastet for to år siden. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  
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58 Martin Borgeren er stor modstander af forslaget om at 

flytte rode 277 til Bellahøj Skole. Borgeren har 

bosat sig i rode 277 af hensyn til, at 

vedkommendes børn ville høre til Brønshøj Skole.  

Borgeren nævner, at børn vil få længere i skole og 

skal krydse mere trafikerede veje, hvis forslaget 

vedtages. 

Borgeren mener, at forslaget fremlægges for sent 

ift. at få plads på en privat- eller friskole, hvis man 

ikke ønsker Bellahøj Skole.  

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole  

59 Gustav Brade Borgeren bakker op om forslaget til 

distriktsændringer vedr. Brønshøj Skole og Bellahøj 

Skole. Dette begrundes bl.a. udsigten til en mere 

sikker, og kortere, skolevej.  

Borgeren noterer sig, at en række forældre er 

negativt indstillet overfor forslaget, hvilket 

borgeren mener er ærgerligt.  

Borgeren håber, at udvalget vil vedtage de 

foreslåede distriktsændringer, og har positive 

erfaringer med Bellahøj Skole, hvor borgeren er 

forælder til to elever. 

Fra Brønshøj Skole til Bellahøj 

Skole 

60 Mogens Petersen, 

forperson for Nørrebro 

Lokaludvalg 

Lokaludvalget har drøftet forslaget om 

distriktsændringer i netværket for områdets 

skolebestyrelser samt på Facebook, hvor 

tilbagemeldingen lyder, at det skaber utryghed, 

hvis der for ofte pilles ved skoledistrikterne.  

Lokaludvalget kan ikke støtte forslaget vedr. 

Guldberg Skole, da udvalget mener, at den lokale 

sammenhængskraft derved vil blive brudt. 

Rådmandsgades Skolebestyrelse udtrykker 

usikkerhed om, hvorvidt distriktsændringen vil få 

den konsekvens, at skolen ikke kan forblive en 4-

sporet skole.  

Udvalget er positivt stemt for forslaget om, at rode 

159 for fremtiden skal høre til Nørre Fælled Skole.  

 

Udvalget fortæller afslutningsvist, at der er udsigt 

til nye søgemønstre på Nørrebro efterhånden som 

flere lejligheder står færdige, ligesom bydelens 

skoler vil være færdigrenoverede inden for en 

årrække. 

Fra Rådmandsgades Skole til 

Guldberg Skole, fra 

Rådmandsgades Skole til 

Nørre Fælled Skole  

61 Siri Borgeren håber ikke, at forslaget vedtages. Dette 

begrundes med dårligere trafikale forhold ifm. 

skolevej samt tilhørsforhold til Brønshøj og ikke 

Vanløse. 

Fra Brønshøj Skole til 

Kirkebjerg Skole  


